
Zápis - schůze představenstva klubu eFDrive 
21.11.2024 od 20:00 v klubovně eFDrive 
 

Začátek schůze 20:00 

Přítomní členové představenstva: 

Karolína Honkeová, Martin Štekl, Jakub Ťukal, Barbora Goláňová, Ondřej Rychtera 

Přítomní členové klubu: 

Pavel Mašinda, Adam Hlubuček, Jiří Kosina, Markéta Jirmanová, Ondřej Reitinger, 
Vašek Šafář, David Thuma, 

Program schůze: 

1. Schválení programu schůze 
2. Volba předsedy 
3. Volba místopředsedy 
4. Úprava stanov klubu 
5. Nadcházející akce 
6. Klubovna 
7. UZEL 
8. Delegát do Parlamentu SU ČVUT 
9. Zhodnocení „PPP projektů“ klubu 
10. Různé 

 

1. Schválení programu schůze 

Představenstvo přechází k hlasování o schválení programu. 
Výsledek hlasování č.1 (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 

2. Volba předsedy 

Jako dosluhující místopředsedkyně  a z důvodu nepřítemného předsedy nabrhuje 
Barbora Goláňová na pozici předsedy Karolínu Honkeovou. Karolína návrh přijímá. 
Přechází se k hlasování.  
Výsledek hlasování č.2 (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 
Karolína Honkeová je novou předsedkyní kluvu.  

 
 



3. Volba místopředsedy 

Karolína Honkeová navrhuje na pozici Martina Štekla, který návrh přijímá. Přechází se 
k hlasování.  
Výsledek hlasování č.3 (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 
Martin Štekl je novým místopředsedou klubu.  

 
 

4. Úprava stanov klubu 

Karolína zmiňuje důvodny, proč je v plánu upravovat stanovy klubu. Probíhá debata 
jak stanovy upravit, aby mohli být schvále na přístím parlamentu SU.  

 
5. Nadcházející akce 

Debatuje se, jaké akce budou probíhat do konce semestru a jak proběhly předchozí 

akce. Nejbližší akce bude beerpong a oslava výročí eFDrivu.  

 
6. Klubovna 

Opět se debatuje nad způsobem přijímání nových členů do klubu. Také se řeší 
pretrvávající nepořádek v klubovně.  

 
7. UZEL  

Probíhá debeta nad problémem vzniklém na posledním UZLU a zda je snaha se 
s majiteli domluvit na další spolupráci nebo zda hledat novou lokalitu.   

 
8. Delegát do Parlamentu SU ČVUT 

Barbora se zmiňuje, že by ráda předala funkci delegáta někomu novému a mladšímu.  

9. Zhodnocení „PPP projektů“ klubu 

Ondřej krátce promlouvá nad úspěšně proběhlou akcí s prváky. 

10. Různé 
Nikdo neměl další body k debatě a schůze byla ukončena.  

 
Konec schůze. 

 

 

 


